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PROTOKÓL NR 35/05

Z nOSIEDZENIA KOMISJI OSW.Ary, KULTIIRY, ZDROWIA I OPIEKI

,\POLECZNEJ
ODBYTEGO DNIA 22 wrzeínia 2005 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu

rozpoczgla posiedzenie o godz. I l'u.

Na posiedzeniu byl równiez obecny Burmistrz Marek Wolski'

Porz4dek posiedzenia:
1. Analiza materialów na sesjg.
Z. profilaktyka i prewencja w procesie wychowania dzieci i mlodzieZy na terente gmlny.

3. Informacja o^realizacji umowy ZPAZ z Narodowym Funduszem Zdrowia. Ocena

sy'tuacji finansowej ZPOZ.
4. Sprawy rózne.

Ad  1 .

Pkt. 6. porzqdku sesii:
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdry sesiami.

Radna Janina Szreniawa poprosila o wyjaénienie Pkt. 33 sprawozdania'

Burmistrz Marek Woiski wyjasnil, Ze chodzi o doprowadzenie przylqcza

telekomunikacyjnego do Euroubojnia i pawilonów na ul. Przypkowskiego'

Pkt 8. porzqdku sesii:
Informacja na temat przygotowania placówek oSwiatowych da rozpoczqcia nowego roktt

szkolnego.
przewodnicz4cy Komisji Jan Zigbiírski przypomnial, Ze ostatnie posiedzenie Komisji

mialo charakter *Vj*¿o*V i dotyczylo oceny przygotowania placówek oSwiatowych do

rozpoczgcia roku szkolnego. Przewodni czqcy poprosil Kierownika GZOSiP Pana Jana

Robaka o wskazani e zagroaei wykonania budzetu.
Kierownik Jan Ro6ak przedstawil informacje o przygotowaniach do rozpoczpcia

nowego roku szkoln ego (zalqcznik nr 7) i szczególowo j4 omówil.
páewodni czqcy Komisji zapSrral, czy sg przypadki, 2e dzieci nie zostajq przyjgte

do przedszkola.
Kierownik Robak odpowiedzial, ze s4 takie przypadki, jednak niektóre dzieci mimo'

ze se zapisane i przyjgté nie chodzg do przedszkola. Na koniec wrzeSnia trzeba bpdzie

to skorygowaÓ.
Przewodni cz¡cy Komisji Jan Zipbiúski wnioskuje, abY w przyszlorocznym

budiecie uwzglgdnió wymianp stolarki okiennej w jednej szkole miejskiej, jednej

wiejskiej i w jednym Przedszkolu.
Wniosek przyjpty prz,ez Komisjp jednoglo5nie.



Pkt 10. porzqdku sesii:
Informacja na temat pozyskiwania i wykorzysyanis irodków pomocowych Unii

Europejskiej na rozwói miasfa i gminy Jqdrzeiów.
Uwag nie zgloszono.

Pktllporzqdkusesji:
Infrnmac.ja z wykonania butl,etu ntiasta i gyniny Jqdrze.iów' za I p(tfrocze 2005 roht.

Siarbnik Gminy Bo2ena Cieluch ,rrrngilorro omótuila inJbrmaciq 7 v'yl<onania budzeht

miqsta i gmin1, za I pólrocze biezqcego roh¡ i udzielila wyiainieú.

Uwag nie zgloszono.

Pkt 12. porzqdht sesii:
[./chw'ala w sprawie zmiqn v' bud2ecie miasta i gminy na 2005 rok'

Uwag nie zgloszono.

Pkr 13. porzqdku sesii:
(lchv,ila w spraw,i'e zaciqgniqcia kredytu na sfinansowanie wydatkótv nieznajútjqcych

pohycia w planowanych dochoclach gmury.

Uwag nie zgloszono.

Pkt 11. porzqdhr sesji:
Llchw^uia w sprav,ie przyiqcia rezygwcii z czlonkostwct w Komisii Rev'iryinei Rady

M i e1 sk i e.i v' Jqdrze iow i e.
Uwag nie zgloszono.

Pkt 15. pctrzqdku .sesji:
LÍchwaiq w sprawie wyboru czlonka Komis¡i Rewizyinei Rady Mie.iskie.iw Jqdrzeiowie'

Uwag nie zgloszono.

Pkt 16. porzqdku se.sii:
tlchwila w sprctwie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Mieiskiei w Jqdrzeiov'ie

p r z epr ou, aclz e n i a k¡n tro I i.
Uwag nie zgloszono.

l'kt 17. porzqlku sesii:
(lchwaia w sprawie wprowadzenia zmian w stahtcie Osrodka Pomacy Spolecznei Miasta

i (iminy w Jqdrzejou'ie.
Kiero'wnik OPS Pani Grazyna Chabor omówila proieW uchwalT''

Uwag nie zgloszono.



Pkt 18, 19 i 20 porzqdku sesji:
uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci na rzecz Gnirry

Jqdrzejów.
(lchwala w sprowie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie udzialu we wlasnoSci

nieruchomoici na rze cz Gminy .lqdrzej ów.

Uchwala lt: sprawie wyraienia zgody na nieodplatne nabycie prswo wieczystego

urytkowania nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrze.iów'

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

omówil projekty uchwal.
Uwag nie zgloszono.

Pkt 21. porzqdhr sesji:
{lchwaia w sprawii zasad zb¡n+'ania lokali mieszkalnych stanow'iqcych wlasnoSó Gminy

.lqdrze.ióv,.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e po stronie gminy lezy wycena, a po stronte

kupuj4cego oplata zazawarciáaktu notarialnego. Burmistrz uwaza. ze w obecnej sytuacji

lnllrrt anio*éj gminy i sytuacji ZB:ly'r takie rozwi4zanie jest korzystne dla finansów

gminy. Burmiitrz dodal, ze dtugzBuwzrasta miesigcznie o 50 000 zl.
- 

nádny Ryszard Dzwonek zapytat.jaki bgdzie koszt wyceny mieszkan.

Nactótnil Wojciech Abramowicz odpowiedzial, ze calkowity koszt wyniesie okolo

50 000 zl
Radna Janina Szreniawa zapytala ile mieszkaú zostalo sprzedanych w ci4gu ostatnich

dwóch kadencji Rady oraz jak wygl4da sy'tuacja z mieszkaniami na kolejce'

Burmistrz Marek Wotski *y¡áSnit, ze sprawa mieszkañ na kolejce przeci4gnpla siQ,

poniewaz nie bylo decyzii, to do ogrzewania', zostal ogloszony pfzetarg na wykonanie

remontu.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Pkt 22. porzqclhr ses.ii:
gchwaia , ,pr*i, wprowadzenia zmian do (lchwaty Nr LT 58 03 Rady Miejskiei

w Jqt)rzejowie z dnia 
-28 

kwiefiúa 2003 r. w sprawie zasad wyna.jmowania lokali

wchulzqcych w .sklad ntieszkaniowegtt zasobu Gminy Jqdrze.ióv"

Burmistrz Marek wolski uzasadnil celowoéó podjgcia uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Pkt 23, 24, 25 i 26 porz4dku sesji nie byly ptzez Komisjg analizowane' poniewaz

bgd4 omawiane na sesji.

Ld.2.
Naczelnik Wydziafu OiwiatY,

w zakresie profilaktyki i zapobiegania
dzieci i mlodziezy (zalqcznlk nr 2).

Uwag nie zgloszono.

Kultury, Sportu i Promocji omówil dzialalnoÉó szkól

zjawiskom patologicznym w procesie wychowawczym



Ad.3 .
Komisja zapoznala sig z informacj4 o realizacji umowy zPoz z Narodowym

Funduszem Zdrowia oraz sytuacjq finansowqZPOZ (zalqcznik nr 3).

Radny Wojciech 
- 

Bilewicz zapytal, czy dodatni wynik ftnansowy zostal

skonsumow any iu2 w stYczniu.
Ksiggowa ZPOZ Marta Lysek wyjaénila, Ze zostal przeznaczony na pokrycie

zobowi4za h z lat poPrzednich.
Wipcej üwag nie zgloszono.

A d . 4 .
Naczelnik Wydziafu Inwestycji i Integracji z Uni4 Europejsk4 poinformowal. ze

vi tegoroczny* progiamie rozwiazyvvania problemów alkoholowych zostala zaplanowana

éwieilica na kolejcel Poniewaz do iej pory nie jest okreólona funkcja uzytkowa budynku'

zadanie to moze nie zostaó zrealizowan.. Nu potrzeby klubu AA potrzebne jest jedno

niewielkie pomieszczenie raz w tygodniu. Inwestycja w poprzednio zaplanowanym zakresie

to wyrzucenie pieniEdzy, ponie*aZ kubatura tego budynku znacznie przekracza potrzeby

klubu AA. Wiosna fierá*nik zwrócil sip do Burmistrza Leszka Kapci, aby uzgodnil z Rad4

funkcje uzytkow4. Do dnia dzisiejszego decyzja nie zapadla' Umowa z wykonawcq zostala

prr".iunu.- Budynek ma dach i áociáplenie. Ót"a mo2na bpdzie wymienió po okreéleniu

loncepcji uzytkówej. W zwiqzku z tym pro5ba do Rady, aby zastanow.ié sig, co zrobió

z tym budynkiem. kubatura pozwala-na przeniesienie tam biblioteki miejskiej' Dzigki temu

buáynek, w którym mieéci sie biblioteká móglby byó wykorzystany na potrzeby Urzpdu

Miejskiego
Burmistrz Marek Wolski poinformowal, ze Starosta chce przekazaÓ pomieszczenla po

biurze kartografii, trzy pomie szc,ieniaw budynku, w którym miesci sig Urz4d Skarbowy oraz

udostgpnió W-d oá strony LO. Starosta chce przei4ó internat szkoly specjalnej oÍaz

*yAriétie i przejqó pomieszcrenia szkoly w Wpgleicu wykorzystywane przez jednostkp

or ganizacy jn q pow iatu.

Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformowal, Ze dokumenty zwiqzane z wnioskiem do

Funduszu SpójnoSci zostaly *yttun. do Warszawy i pojawit sig problem: czy chcemy

inwestycje 1ótcoto 84 ml) priyjqéw cenach netto czy w cenach brutto. Uchwala Rady obliguje

do cen brutto. Pozostale tiry'ru*ort4dy bpdq rozliczaów cenach netto, bo uwazaj4 ze ich nie

staó na kwoty brutto. Jezeli stwierdzimy. i"b"twzglgdu na wszystko przejmujemy w cenach

brutto - tak zrobimy. Cena brutto jest wtedy, gdy beneficjentem jest zaklad wodoci4gów

i kanalizacji w postaci zakladu budzetowego; jezeli jest to spolka z udzialem gminy cena jest

netto. Jest to kwestia 22 Yo, w naszej skali da to okolo 13 - 17 ml zl.
poniewa'2 musimy sig okreélió, w protokole zostalo zapisane, ze Gmina Jqdrzejów ieszcze raz

pr zeanalizuie tp sprawQ.^ 
Radny Wojciech Bilewicz uwüZa, 2e nalely podjaó takie dzialania, aby nie zaplaciÓ

VAT lub zaplació, a potem go odebraó.
Przewodniczqcy Komisji powiedzial,

kierownik Lato przed rokiem.
2e bedq to dzial.ania, które podejmowal

Radna Maria Baraírska zapylal,a,jak wygl4da sprawa ul. Kacpra Niemirskiego.

Naczelnik Wójcik odpo*iédrial, Zew sprawie stanu prawnego gruntu pod tq ulic4 nic

sig nie zmienilo. Spráwa poru*u siq do przodu, ale na dziei dzisiejszy nie ma mozliwoÉci,



aby Burmistrz podpisal oéwiadczenie do Starostwa Powiatowego celem wydania pozwolenia

na budowg tej drogi Nie mamy prawa dysponowania gruntem i nie mozemy tam wlozyó

publ icznych pieniPdzY.

Posiedzenie Komisji zakoiczylo sig o godz. 1345.

Prr¡tokolowala
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T'eresa Borowska
Przewodni czqcY Kom i s.i i O sv' iatY,

Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej

-j*" V.nh.'
Jun Zigbiñski


